
Zapytania i interpelacje z sesji w dniu 19 grudnia 2024 r.
Radny Tomasz Młotek zwrócił się z zapytaniem o aktualny postęp prac nad poprawą bezpieczeństwa ruchu pieszego w ciągu ul. Nierad w
Kryrach
Radny Tomasz Młotek zwrócił się o pilne odświeżenie (odmalowanie) ścian holu głównego i hali sportowej w Zespole Szkolno –Przedszkolnym
w Kryrach

Metryka:
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Osoba wprowadzająca informację Anna Morcinek

Liczba wyświetleń 1

Historia zmian:

Czas Dane osoby zmieniającej Opis zmiany
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